
Referat af bestyrelsesmøde i Gilleleje Sejlklub torsdag den 3. december 2024 
 
 
Deltagere: Torben Grønbech, formand 

Gitte Busch Pedersen, næstformand 
Steen-Birger Aagaard, kasserer 
Hans Henrik Jacobsen, sekretær 

Afbud: Carsten Glem, 1. suppleant  
Jørgen Vidstrup, 2. suppleant 

 
Økonomi:  
Medlemstal d.d. 559 
Indestående på Danske Bank konti: 
Løbende betalinger:                       kr. 326.000 
Løbende betalinger inkl. Gilleleje Cup og FLAG midler kr. 684.000 
Ved sidste bestyrelsesmøde besluttedes det at skifte bankforbindelse fra Danske Bank til Sparekassen Sjælland-Fyn, 
som i dag er den eneste lokale bank i Gilleleje. Al dokumentation og underskrifter er nu på plads og eksekveringen af 
den egentlige overflytning går i gang. Forløbet har været gnidningsfrit, venligt, prof og hurtigt indtil nu.  
Leje af grund: Møde mellem havnens bestyrelsesformand Jørgen Petersen og Torben/Steen-Birger arrangeres for at 
få drøftet vores lejekontrakt og lejeudgift for 2025. 
 
Nyt fra havnen: Gitte oplyste om følgende; 
Der bliver fremover 2 dialogmøder med havnen om året fremfor et. 
Havnen havde i 2024 haft 2.744 gæsteovernatninger – et plus på 10%, herudover havde der været 1.295 
overnatninger i campere – et plus på 41%. 
 
Klubbens hjemmeside: Dennis Andersen arbejder fortsat på opdateringer af afsnittet ”Kontaktpersoner”. En del nye 
billeder er lagt op og flere forventes snarest. 
 
Gilleleje Cup 2025: Der er indkaldt til møde i udvalget tirsdag den 10.12.2024 kl. 19.00. Både nuværende samt evt. 
nye medlemmer deltager. Vi håber på dette møde både at finde en ny tovholder, få flere nye engagerede 
udvalgsmedlemmer, få fordelt ansvarsområderne samt ikke mindst at få fastlagt den endelige dato for næste års 
sejlads. (Aktion: Hans Henrik, Lars Sorner). 
 
Status nyt kajanlæg: Ny sponsor har indvilliget i at betale for udarbejdelse af skitseprojekt til ca. kr. 100.000. 
Rådgivende ingeniørfirma er valgt og allerede i gang med at udarbejde ovenstående.  Skitseprojekt inklusivt 
tegninger forventes at være færdige før Jul. Torben har i denne uge endnu et møde med det valgte rådgivende 
ingeniørfirma.  
Gitte har været til webinar om Nordea-fondens ”Renoveringspulje” og sender en forespørgsel ind på, om GSK-
projektet kan gå under renoveringspuljen med søgning om 1 million (i skrivende stund har Nordea Fonden svaret 
tilbage at de opfordrer til at søge). 
Digital og manuel projektmappe oprettes. (Aktion: Torben og Steen-Birger) 
 
Klubbens forsikringer: Mht. forsikring på ”bestyrelsesansvar” bliver Carsten bedt om at undersøge om hvilke 
områder vores nuværende forsikring gennem Dansk Sejlunion IKKE dækker sammenlignet med evt. ny forsikring 
gennem FIRST. Samtidig skal det undersøges om den seneste skade, sket mellem en af klubbens både og en 
privatejet, er afsluttet. (Aktion: Carsten). 
 
Status Kapsejladslinjen 2024: ”Teori for Kapsejladslinjen” fortsætter en gang om måneden i vinterhalvåret.  
 
GSK Senior Sejlerskole: 25 års jubilæumsmiddag blev afholdt fredag den 8.12.24 med 36 deltagende nuværende og 
tidligere instruktører som stadig er medlem af GSK. Der blev holdt flere taler ligesom sejlerskolens leder gennem 
næsten alle årerne, Steen Billenstein fik gaver. 
 
Juniorafdelingen: Afholder netop i aften (3/12) julekomsammen med juniorerne i Frederiksværk Sejlklub. 
 



Eliteserien for H-både 2025:  Stævnet i GSK afholdes de næste 3 år den 2. weekend i maj. I 2025 den 10. og 11. maj. 
Gitte har godt gang i planlægningen. Dommerskib og følgebåde er på plads og der har været møde med Gilleleje 
Handelsstandsforening (Thomas Tøjmand og Nick fra Blomstertanken) mhp. at inddrage byen i weekendens event. 
Vi søger 6 – 7 sponsorer som hver vil deltage med et sponsorat på kr. 5 – 10.000.  
Der holdes den 10.12.2024 møde med formanden for havnens bestyrelse, Jørgen Petersen, vedr. pladser til 
deltagende både samt pris på kranløft. 
 
Julegløgg & og æbleskiver: afholdes søndag den 15.12.2024 kl. 14.00 
 
Nytårskur: Afholdes onsdag den 1. januar 2025 kl. 14.00 En repræsentant fra bestyrelsen byder velkommen og 
klubben er vært for et glas bobler og lidt sødt til ganen. (Aktion: Jørgen) 
 
Årets WorkShop 2025: afholdes søndag den 2. februar 2025 kl. 10.00 – ca. 15.00. Invitation udsendes snarest.  
WorkShoppen skal som tidligere være ”udvalgsdrevet” hvor hvert udvalg udarbejder en plan for årets aktiviteter 
(Aktion: Gitte) 
 
Oprydningsdag i GSK 2025: afholdes søndag den 16.03.2025 kl. 09.00 – ca. 15.00. Klubbens medlemmer vil på GF 
2025 bliver opfordret til at deltage. (Aktion: Torben) 
 
Årets frivilligfest i GSK 2025: afholdes fredag den 14.03.2025 kl. 18.00. Indbydelse følger primo 2025 (Aktion: 
Torben). 
 
Klubaftener vinteren 2025:  
11. februar 2025 kl. 19.00 Klubaften om Matchrace ved Louise Olesen kendt kvindelig matchracer. 
18. marts 2025 kl. 19.00 Klubaften om vedligeholdelse af motorer ved Jan Polte 
8. eller 18. april kl. 19.00 Klubaften om bådens el-system ved Martin Kristensen (endelig dato kommer snarest) 
Klubaftenerne lægges fremover, så vidt muligt, den 2. tirsdag i hver måned fra januar – april for ikke at konflikte med 
langturssejlernes arrangementer den 3. onsdag i hver måned i vinterhalvåret. Undtagen i marts måned hvor GF 
ligger den 2. tirsdag.   
KLUBBENS MEDLEMMER ER MEGET VELKOMNE TIL AT KOMME MED FLERE FORSLAG. 
 
Fredagsbar 2024/25: Fredagsbaren fortsætter første fredag i hver af vintermånederne november – marts kl. 16.00 – 
18.00. Kom ned og hils på vennerne og køb en drink hos Beth og Flemming som i år står bag baren. 

Masteopbevaring på GSK-arealer: Skilt om at master og salingshorn skal afrigges inden de lægges på bukke eller 
stativ ved juniorhuset blev opsat den 8. november, med besked om at det skulle være gjort inden 1. december 2024. 
Der er desværre IKKE sket noget siden. Der er fortsat pladsproblemer og nogen steder ligger masterne så tæt at 
skader næsten ikke kan undgås. 

Næste bestyrelsesmøde: Afholdes i klubhuset torsdag den 2. januar kl. 19.00 

Referent: Hans Henrik Jacobsen – Gilleleje den 04.12.2024  
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